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1. Kort presentasjonsrunde. 

2. Skolens satsingsområder. 

• Rektor presenterer skolen satsingsområder: Inkluderende læringsmiljø og 

inkluderende skolemiljø. Skolen har plukket frem igjen visjonen sin og laget nytt 

motto: Livsmestring gjennom aktiv læring. 

3. Elevrådet presenterer seg. 

• Har snakket om hvordan folk behandler TL-utstyret, mulig innkjøp av saccosekker og 

postkasser til å melde inn saker. Har lyst til å gjøre slik at alle har det bra og at det er 

rettferdig for alle. Vil gjøre skolen så bra som mulig og sikre at alle blir hørt og tatt 

hensyn til. Skal begynne med referat i Classroom. 

• Etter høstferien vil det åpnes opp i friminuttene igjen. Da vil alle trinnene kunne 

bevege seg fritt på skoleområdet, som er helt nytt for 1. og 2. trinn. Elevrådet har 

foreslått at fadderne guider sine fadderbarn rundt på skoleområdet og viser dem 

hvor grensene går. 

• Ønsker at trivselslederne må ta tak i at alle inkluderes og har det bra når vi åpner opp 

i friminuttene. Å være speider blir en særlig viktig jobb. 

4. Smittesituasjonen  

• Vi holder på de gode håndvaskrutinene selv om det er åpnet opp. Det er nå mulig å 

gå tilbake til aktiviteter etter normalen slik vi kjenner den fra før koronatiden. 

5. Oppdaterte lokale vedtekter for SFO  

• Vedtektene ble vedtatt slik de ble presentert. De legges på skolens nettside. 

6. Ordensreglement 

•  Rektor presenterer reglementet slik det er nå og forteller at skolen vil jobbe med å 

vinkle reglementet mer positivt/støttende. De lokale tilleggsreglene finnes i paragraf 

9, men selve språkdrakten på disse kan bli endret etter hvert. Det påpekes at man 

må vurdere en gjennomgang av reglene rundt sykler, sparkesykler og el-sparkesykler. 

Rektor understreker at her er det foresatte som må bestemme hva barna får lov til, 

mens skolen kun kan komme med anbefalinger. 

• Samtykkeskjema for bading i sjø ble presentert og det ble understreket at dette er 

frivillig og kan trekkes tilbake til enhver tid. 

7. Møtedatoer for skoleåret 

• FAU ber skolen sette opp et forslag til møtedatoer gjennom året og sende ut. 

Ønskelig å fortsette med onsdag som møtedag. 

8. Meldesaker  

• Fra FAU: 

i. Har hatt møte med rektor og valgt representanter til de fleste postene. 

Økonomien er god og rektor er forespurt om det er noe de ønsker bidrag til. 

De er i gang med forberedelser til TV-aksjonen. FAU lurer på hvilke 

aktiviteter elevene kunne tenke seg ifm Kulturforum og får foreslått 



basketball, piano (kommer). Spørsmål fra FAU om hvorfor man 

gjennomførerelevundersøkelsen kun på 7. trinn, som skal gå ut av skolen og 

det dermed ikke er lett å iverksette tiltak. De ønsker seg at undersøkelsen 

flyttes til 5. og 6. trinn, slik at man kan spore effekten av resultatene. FAU 

lurer på hvem som har ansvar for skolefotografering og hvordan og på hvilke 

trinn det skal foregå. Mtp trafikkaksjon vil ansvarlig Anne Mettenes ta 

kontakt med skolen. FAU lurer på om det er mulig med fritidsaktiviteter i 

gymsalen etter 1. mai og får til svar at det er mulig og at rektor sjekker prisen 

(kostnad vil være timelønn til tilsynsvakt.) Det er ønsket fra FAU at man 

fjerner tujahekk på Dalen, som hindrer sikt ved inn- og utkjøring. Rektor 

snakker med vedlikeholdstekniker om saken. FAU forbereder skolen på 

reaksjoner på at skolen må bruke egne midler til innkjøp av IKT-utstyr. 

Foreldre har ytret ønske om at Boliviamarkedet satses ekstra godt på i år. 

 

 


